
Kære Minister. 

Jeg har haft en sag, i patient erstatningen, som jeg har tabt.  jeg har anket, men også tabt den sag ,og det er 

her jeg under mig, ret skal være ret, dette her er ikke et spørgsmål om erstatning, men en undren over 

systemet . 

Jeg kan stadig få med hold. i min disciplinær klage over lægen. men ikke få erstatning .det hænger jo ikke 

samme. man starter en sag op bruger nu næsten 24 md .på den til hvad nytte .. det er jo tom luft alt sammen. 

spar dog de mange penge dette system koster, det er jo læger der vudere læger. og så er sagen tabt inden den 

starter .  

Man afviser erstatningens sagen .da man ikke vurdere. at der er sket en skade på mig. her tæller psykiske 

skader ikke. 

Jeg mistede mit skåne job,  var ved at tage mit eget liv, og ville slå lægen ihjel, øksen var sleben hvad er en 

skade så ….  

I denne sag undlader, en læge at gøre brug af en viden, som ville have givet et andet udfald, af hele denne 

sag, dette faktum ser man bort fra hvor er §20 henne  i erstetningsloven,hvis ikke den skulle her været i brug 

her ,hvor så . 

Hvad er loven så godt for ?. 

Man ser bort fra, at samme læge ,jeg klager over, og den læge i erstatningsnævnet, som skal vurder lægens 

arbejde,   er medlem af den samme forening, og laver arbejde sammen i foreningen, dette uden at man 

,mener at der er interesser, der ikke er foreneligt her ,mener jeg, inhabil ,men hvad er så inhabil ..  

Man har nu brugt næsten to år, på ingen ting ,denne sag kunne jo være stoppe for længe siden, når § 20 ikke 

kan bruges og at inhabilitet helle ikke skal tages i betragtning, hvorfor ikke bare lukke hele dette system ned 

,man kan klage over læger, som lystig tager på arbejde hver dag, uden der sker dem noget og erstatning er en 

by langt væk, og bare det at klage over dem er en kæmpe opgave, for den det går udover dette er måske også 

meningen, for når man er nede, er det ikke lige overskud man har mest af ,hvor er patient sikkerheden henne, 

er det ikke bare en tom skal, med fine ord uden indhold ,eller er det hele et for søg på at hjælpe læger, og 

tække befolkningen, så de går i den tro at have patient sikkerhed . Så må man sige at det virker . 

Ser gerne at jeg får et svar  

Mvh Klaus Robdrup  

5592 Ejby  
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